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§ 1.  Sammanträdet öppnas 
Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde. Sammanträdet 
förklarades därmed öppnat.  
 
§ 2.  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. Övriga frågor anmäldes av Hans Bergsten och Sven Karlsson.  
 
§ 3. Val av justerare till dagens protokoll 
Allan Hjortstad valdes att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll 
den 8 mars kl. 15.00. 
 
§ 4.  Föregående protokoll 
Anmäldes att protokoll 2: 2005 från sammanträdet den 28 januari 2005 blivit justerat  
och utsänt. Protokollet läggs därmed till handlingarna. 
 
§ 5.  Rapport från förtroenderåden 
Skolörtens äldreboende 
Bengt Arlevind informerade att årsmöte med val av ny styrelse kommer att ske den 23 
mars 2005.   
 
Hässelby Gårds äldreboende 
Birgit Grahn informerade från förtroenderådets möte den 22 februari. 
 
§ 6.  Stadsdelsnämndens sammanträde den 22 mars 2005  
A.    Underlag till planering för år 2006 och inriktning för åren 2006 och 2007 
Diskussioner fördes kring underlaget och SPR framförde synpunkter om att äldreomsorgen 
på ett tydligare sätt borde lyftas fram inom ramen för stadsdelsförnyelsen och därmed få 
tillgång till en bredare verksamhet.   
 
Ordförande framförde vidare att olika föreningar och äldregrupper skulle kunna bredda 
utbudet av aktiviteter för de äldre om ökade föreningsbidrag kunde medges från 
stadsdelsnämnden.  
 
B.    Råcksta sjukhem – Anmälan om allvarlig händelse i omsorgen om äldre (Lex Sarah) 
Rådet har behandlat anmälan och hemställer till stadsdelsnämnden att vidta nödvändiga  
åtgärder för att förhindra att liknande händelser återupprepas. 
 
C.    Anmälan beslut från Länsstyrelsen efter tillsyn vid Råcksta sjukhem 
SPR behandlade Länsstyrelsens rapport från inspektionsbesök vid Råcksta sjukhem 
avdelningarna Lingården och Piongården den 14 december 2004. 
Rådet kan av rapporten konstatera att det brister i vård och omsorg på en rad punkter, som 
borde vara självklara för att ge god och bra omsorg. Rådet anser det vara viktigt att de 
äldre, även om de är sjuka och har stora omvårdnadsbehov, ska ha kvar rätten och den 
personliga friheten att påverka och bestämma över sina liv. De äldre ska inte tvingas 
anpassa sig till system och rutiner. 
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Rådet har vid flera tillfällen ställt krav på ökade ekonomiska resurser, mer personal samt 
ökad personalutbildning m.m. till äldreomsorgen och anser att detta behöver göras 
omgående. Rapportens kritik är omfattande och allvarlig. 
 
Rådet föreslår:  att stadsdelsnämnden vidtar omedelbara åtgärder för att en trygg och god 
omsorg och vård ska uppnås vid berörda avdelningar. 
 
D.    Nya bostäder på Enspännargatan Hässelby Gård 
SPR har inget att erinra mot planerna på nya bostäder på Enspännargatan. Dock anser SPR 
att behovet av hyresrätter generellt sett ska tillgodoses i samband med all nybyggnation av 
bostäder. 
 
E.    Plan för intern kontroll 
En kort redogörelse av planen för internkontroll gavs av Lennart Keberg varvid SPR 
konstaterade att arbete med planen pågår. 
 
F.    Kvalitetsgarantier Äldreomsorg    
Lennart Keberg redogjorde för de olika enheternas arbete med kvalitetsgarantier 2005. 
Bemötandefrågor är en del som särskilt kommer att lyftas fram i garantierna. Då ärendet 
inte är färdigberett kommer SPR att få del av kvalitetsgarantierna i samband med det 
utskick som utsänds inför nämndens sammanträde den 22 mars. 
 
G.    Nominering för kvalitetsutmärkelse – Friskvårdscentrum vid Hässelby Gårds 
äldreboende 
Lennart Keberg redogjorde för förvaltningens förslag till nominering för 
kvalitetsutmärkelse 2005. SPR är mycket positiva till och ställer sig helt bakom  
förslaget att nominera Friskvårdscentrum till stadens kvalitetsutmärkelse. 

 
H.  Yttrande till Socialstyrelsen – Hässelby Gårds äldreboende   
Lennart Keberg redogjorde för socialstyrelsens beslut efter tillsyn vid Hässelby Gårds 
äldreboende. Gav vidare en kort rapport kring förslaget till yttrande som nämnden ska 
avge till socialstyrelsen. Beslutet skickas till SPRs   ledamöter tillsammans med dagens 
protokoll. 
 
I.    Tillsynsplan för enskild verksamhet med inriktning äldreomsorg 
Gudrun Sjödin redogjorde för tillsynsplanen i vilken Sjöberga Gårds verksamhet föreslås  
följas upp av förvaltningen i maj månad. 

 
§ 7.   Omvandling av servicehus till seniorboende 
Gudrun Sjödin informerade att arbetet med omvandlingen löper på. Biståndshandläggaren 
håller för närvarande på att vid individuella hembesök informera de boende i Hus B på 
Hässelby Gårds äldreboende. Detta arbete ska vara genomfört och klart till den 1 april 
2005. 
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§ 8. Kompetensstegen 
Gudrun Sjödin informerade om den nationella satsningen på kvalitets- och 
kompetensutveckling i vård och omsorg om äldre. Kommuner/stadsdelar kan ansöka om 
stöd för olika insatser som t ex arbetsförlagd utbildning, metodutveckling, handledning 
m.m. Intresseanmälan ska vara insänd senast den 15 mars 2005. Inom äldreomsorgen 
pågår just nu olika tankar kring tänkbara projekt som kan utveckla äldreomsorgens 
verksamhet.  
 
§ 9.     Projekt Hässelby Gård 
Lennart Keberg redogjorde för Projekt Hässelby Gård som såväl stadsdelsnämnden som 
sjukvårdsstyrelsen fattat beslut om att förvaltningen och landstingets Beställarkontor Vård 
gemensamt ska arbeta vidare med. En äldrevårdscentral ska inrättas tillsammans med 
andra intressenter i lokaler inom Hässelby Gårds äldreboende. Två upphandlingsprocesser 
kommer nu att påbörjas dels byggupphandlingar genom Familjebostäder och dels 
verksamhetsupphandlingar genom landstinget och i vissa delar av förvaltningen. Strikt 
upphandlingssekretess kommer att gälla. Förvaltningen önskar därför få med två 
representanter från SPR till en upphandlingsgrupp för att få synpunkter i samband med 
framtagande av de delar i förfrågningsunderlaget som berör äldreomsorgens verksamhet.   
 
§ 10. Användande av lokaler på Ormängsgatan 47 
Lennart Keberg informerade om en lokal på Ormängsgatan 47 som finansieras av 
förvaltningen. Lokalen används idag till vävning av en hobbyförening med 20 medlemmar.  
Lokalen står dock outnyttjad under vissa dagar, kvällar och helger och kan därför få nyttjas 
av andra föreningar eller organisationer som bedriver verksamhet riktad till 65+. De som 
är intresserade att använda lokalen får komma överens med nuvarande förening om tider 
då man vill utnyttja lokalen. Förvaltningen erbjuder detta under år 2005. 
  
§ 11.  Övrig information från äldreomsorgen 
Inget för dagen. 
 
§ 12. Övriga frågor 
Ledamoten Hans Bergsten lämnade synpunkter på en artikel i tidningen ”allt om 
hjälpmedel” rörande utrymningsvägar i samband med brand som han vill uppmärksamma 
förvaltningen på. Rådets ledamöter får denna tidning hemsänd. För att även de nya 
ledamöterna ska få tidningen kontaktar Gudrun Hjälpmedelsinstitutet.  
 
Ersättaren Sven Karlsson framförde synpunkter på att en lokal på Maltesholmsvägen står 
tom och outnyttjad. Vidare framförde han att en lågprisbutik borde inrättas i Hässelby-
området. Rådet påtalade att detta är frågor som Rådet inte kan ta ställning till utan dessa 
frågor får Sven Karlsson driva via politiska organisationer. 
 
§ 13. Sammanträdet avslutas  
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Ordförande tackade för dagens sammanträde och förklarade därmed sammanträdet 
avslutat. 
 
Nästa sammanträde är utsatt till fredagen den 8 april, kl. 09.00 – 11.00. 
  
 
 
 
 
 
    


